
 
 

Vår saksbehandler: Ragne Quinteros             Vår dato 22.09.22 
                

Vår ref: Ingjerd Lind 
DM: 1282318 

 

Protokoll Fylkesstyremøte 
Dato:             22.09.22  
Tid:               10.00 til 16.00 
Sted:             Dronningens gate 12 2 etasje 4610 Kristiansand 
Møteleder:    Ragne Quinteros og Bente Liv Hagen 
Referent:       Ingjerd Lind 
 
Tilstede:  Ragne Quinteros, Bente Liv Hagen, Ingjerd Lind, Anna Elisabeth O. Pedersen, Cathrine 
Kaarikstad, Grethe Dølbakken, Stian Hiim, Marianne Kjørmo Wilhelmsen, Ann Marit Strædet, Birgith 
Hege Rebbestad, Lena Knutsen 

Meldt frafall:, Ann Kristin Sørhus, Silje Lødrup Stabell, Eli Jorid Sveipe, Heidi Helene Stykke, Rut H 

Olaisen, Linn Kristin Johansen, Linda Iren M Hansen, Fülöp Varga,  
 
SAK 45/22     Godkjenninger 
                       Vedtak: 

• Innkalling ok 

• Saksliste ok 

• Protokoll ok 
 
SAK 46/22     Høring på revisjon av prinsipprogrammet og innsatsområder.  
                       Ragne informerte om saken. Høringssvaret var ikke sendt ut i forkant av møte.  
                       Debatten gikk ut på å skape forståelse for saken, og komme med innspill.     
                       Vedtak:  
                       Ragne Quinteros sender ut forslag til høringssvar, som svares ut av de som var  
                       til stede på møte innen uke 38. 
 
SAK 47/22     Skal vi prioritere å delta på utdanningsmessen i Kristiansand? 
                       Vedtak: Vi kan stille med folk om KS skal delta.  
 
SAK 48/22    Besøk av sentral nominasjonskomite, Nina Horpestad.  
                      Informasjon om sentrale valg 2023.  
 
SAK 49/22     Handlingsplan 2023. 
                       Gjennomgang av sentrale føringer v/Ragne Quinteros og Bente Liv Hagen. Resultatet  
                       av gruppearbeidet på Lokal Fagpolitisk konferanse ble lagt fram. Budsjett og 
                       aktivitetsplan ble lagt fram. Endelig vedtak på neste fylkesstyremøte.                                 
 
SAK 50/22     Nyheter fra fylkeskontoret 
                       Kort informasjon ang streiken i utdanningsforbundet.  
                       Saken ang bærekraft som vi har diskutert tidligere er meldt inn til forbundsledelsen.  
                       Vareomsetningsprosjektet ivaretar noe av dette.         
                       Det kommer en «forms» evaluering av hele fylkesstyre. 
                        
                       Faggruppene: Ikke noe nytt å informere om. 
                       
                       Studentene: Ikke til stede.                      
                        
SAK 51/22     Søknad om støtte 
                       Utsatt til neste møte.    
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SAK 52/22     Evaluering av dagens møte: Litt for mye informasjon/tale, og for lite tid til diskusjon.  
                       Saksutredningene må ut i god tid, slik at medlemmene har mulighet til å forberede seg. 
 
 
 
Neste fylkesstyremøte blir 28/10-22 på Teams kl 12.00 til 16.00 
                     
 
                      
                      
  
 
  
 
  
 
 
 

  



 
 

 


